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ORSZÁGGYÜLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem nyert a legjobb értékelést kapó Nagy István mégsem az NFA
pályázaton?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Gráf József Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter úr!

Az NFA pályázó gazdálkodó ügyében feltett kérdéseimre adott válaszokat

olvasva az érintett gyulai gazdálkodó hozzájárult ahhoz, hogy kérdéseit immár

névvel, adatokkal tegyem fel, így is elősegítve a probléma könnyebb

megoldását. Nagy István tehát az NFA által Gyulán kiírt termőföld értékesítési

pályázat első körében azt sérelmezi, hogy úgy érvénytelenítették a pályázatát,

hogy nem teljesült az a törvényi feltétel, hogy ebben az esetben a teljes pályázati

kört érvényteleníteni kell . Esetében a pályázat 5 egységből állott, ebből viszont

elmondása szerint csak az őt érintő 2304/07 ; 2305/07; 2306/07 és 2307/07 -es

számú került visszavonásra .

Nagy István és felesége elmondása szerint az érintett termőföldre egyik

pályázónak sincs a másik ajánlatát felülíró elővásárlási joga. A pályázat
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elbírálása során kapott pontszámok alapján pedig egyértelműen az ő pályázatuk

a nyertes .

Tisztelt Miniszter Úr!

•

	

A vonatkozó rendelkezések mely pontja szerint van elővásárlási joga az

érintett termőföldet végül is elnyerő pályázónak?

• Mit jelent ebben az esetben az érintett pályázat érvénytelenítése, melyek

azok a konkrét rendelkezések, amelyek lehetővé tették Nagy István

pályázatának érvénytelenítését?

•

	

Miért nem jelent meg a másik fél elővásárlási joga már a pályázat alapos

elbírálásakor?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2007 . augusztus 15 .

Erdős Norbert
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